
Åsjordet Huseierforening 

Referat fra styremøte 7 – periode 2018/2019  31. januar 2019 

Hos Melboden  

Forfall: 

Referent: Connie 

 

15/6 Bærum kommune ber om et møte angående renovasjon. Vi ber om saksliste og får tid 
til forberedelse. Vi kommer med alternative datoer. 
29/8 etter befaringen i januar2018, var beskjeden fra BK at” Noe avvik må vi se gjennom 
fingrene med”. Det gjelder Rognebærstien 17-19, Tillesløkka 5 og innerst i Nerhavna. Det har 
vist seg at BK henviser til regelverket og ikke viser smidighet, som det var lagt opp til. Vi må 
innhente liste over registret avvik fra BK.  
Vi må ha saksliste og liste over avvik innen møte med BK 
29/11 ÅH lager en spørreundersøkelse til de beboere som har utfordringer med å finne en 
løsning/plassering av dunkene. Vi oppfordrer beboere til å gå sammen og bygge felles skur. 
Ken og Jørn tar seg av å finne egnet plassering i Nerhavna og Rognebærstien17-19. 
framlegges for SU. 

 Ansvar: Ken og Jørn 

 

16/10 Piletreet i krysset Pærehagan/Østenga ønskes fjernet. Berørte naboer og Bærum 
kommune høres. 
Treer i Østenga ønskes fjernet, berørte naboer høres via spørreundersøkelse 

Ansvar: SU 

 

31/1 kontakte Bærum kommune for en indeksregulering av felles utgifter knyttet til 
trygdeboligene. 

Ansvar: Atle 

SU: 
Møtet avtalt 5/2, vår vara Ken stiller på møtet. 
Nye saker:  

• 31/1 se på mulighet for av få til en bedre strømavtale. Se på antall målere og hvilke 
ÅH skal være med på å dekke eksempelvis ventilasjon 

• Felles forsikringer? 
• Sommerfest? 
• Elbil ladning 

 
 
 



31/1 starte forberedelser til årsmøte. Regnskap/budsjett, årsrapport og innkalling må tenkes 
gjennom innen neste møte. 
Følgende er på valg: 
Jørn  
Håkon 
Connie 
 
 
 
 
 
 
 
 
Neste møte: 

Ikke avtalt dato 

 

 


